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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2024. március 26. napján a Városháza Konferencia 
termében megtartott 3. rendes nyílt üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
• Agócs Lászlóné a bizottság elnöke 
• Hornyik László Károly a bizottság tagja 
• Krausz Jánosné a bizottság tagja 
• Dr. Szabó Andrea a bizottság tagja 
• Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 

valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 4 fő jelen 
van, Füsti-Molnár István, Bódi Szilvia, dr. Chomiak Waldemar jelezte távolmaradását, 
a bizottság határozatképes. Az ülést megnyitotta. 

Javaslatot tett a napirendre a kiküldött meghívó szerint, valamint javasolta, hogy a 
jegyzőkönyvet az elnök mellett Dr. Szabó Andrea bizottsági tag írja alá. 

Nyílt ülés: 
1. Szentes Város Önkormányzata Bölcsőde, valamint a dr. Sipos Ferenc 

Parkerdő Otthon Alapító Okiratának módosítása (12) 
2. Beszámoló a Bölcsőde 2023.évi munkájáról 
3. Intézményi beszámolók 
4. Egyebek 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan. Megállapította, 
hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a napirendet és a jegyzőkönyvet 
aláíró személyt elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 4 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

14/2024. (lll.26.)Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 

Nyílt ülés: 
1. Szentes Város Önkormányzata Bölcsőde, valamint a dr. Sipos Ferenc 

Parkerdő Otthon Alapító Okiratának módosítása (12) 
2. Beszámoló a Bölcsőde 2023.évi munkájáról 
3. Intézményi beszámolók 
4. Egyebek 



A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Dr. Szabó Andrea. 

1. Szentes Város Önkormányzata Bölcsőde, valamint a dr. Sípos 
Ferenc Parkerdő Otthon Alapító Okiratának módosítása (12) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérte az előterjesztőt, kiegészítését tegye meg. 

Fekete Csilla: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy az anyag elkészítését követően a Bölcsőde 
vezetőjével, valamint a Magyar Államkincstárral történt egyeztetés alapján nem 
szükséges a Bölcsőde alapító okiratának módosítása, ezért az előterjesztés ezen 
részét visszavonja. A pedagógusokra vonatkozó törvény egy része érinti a bölcsődei 
munkavállalókat is, de emiatt nem kell módosítani az okiratukat. A Parkerdő Otthon 
esetében kérte, hogy a módosítást támogassa a Bizottság, mivel adminisztratív hiba 
miatt a közigazgatási terület módosult, ennek javítása szükséges. 
Agócs Lászlóné; 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Kérte a bizottság tagjait, aki az 
előterjesztést a kiegészítéssel együtt elfogadásra javasolja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 4 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

15/2024. (lll.26.)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Bölcsőde, valamint a dr. Sipos Ferenc 
Parkerdő Otthon Alapító Okiratának módosítása (12) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Szentes Város Önkormányzata Bölcsőde, valamint a dr. Sipos Ferenc Parkerdő 
Otthon Alapító Okiratának módosítása című előterjesztést. 

Az előterjesztő kiegészítése alapján Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje 
alapító okiratának módosítása nem szükséges, a dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 
alapító okiratának módosítását egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 

2. Beszámoló a Bölcsőde 2023. évi munkájáról 

Agócs Lászlóné: 

Megállapította, hogy kiegészítés nem volt. 

Krausz Jánosné: 
Megjegyezte, hogy nagyon nagy számú az ingyenes ellátásban részesülő gyermekek 
száma. 

H A T Á R O Z A T 



Szöliősí Ágnes: 
Valóban így van, és ennek oka, hogy a jogszabály szerint a háromgyermekes 
családok, a sajátos nevelési igényű gyermekek, a rendszeres gyermekvédelmi 
kedvezményben részesülők ingyenes ellátásra jogosultak. 

Agócs Lászlóné: 
Megköszönte az intézmény munkáját. Megállapította, hogy több kérdés, vélemény 
nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a beszámolót elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót - 4 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 

16/2024. (lll.26.)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzat Bölcsődéje 2023 évi munkájáról beszámoló 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Szentes Város Önkormányzat Bölcsődéje 2023. évi munkájáról szóló beszámolót. 

1. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentes Város Önkormányzat Bölcsődéje Vezetője Szentes, Vásárhelyi út 

2. 

2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda Helyben 

3. Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy a Bölcsődében várólistán hány gyermek van? 

Szöllősi Ágnes: 

Elmondta, hogy várólistán jelenleg 2 gyermek van. 

Agócs Lászlóné: 
A Családsegítő Központ vonatkozásában nem volt kiegészítés, a Gondozási Központ 
esetében felhívta a figyelmet, hogy április 26-án egészségnapot rendeznek, 
szűrőbusz lesz, ahol többféle szűrésre lesz lehetőség. A Parkerdő Otthon kapcsán megemlítette, hogy elkészült a szökőkút javítása. 



Berki András: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy februárban ellenőrizték a közfoglalkoztatási 
programjukat, mindent rendben találtak. 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy az előrecsomagolt ételosztás hogyan működik? 

Berki András: 
Elmondta, hogy van egy igényelhető darabszám, ami heti szinten változtatható. 
Műanyag dobozban lesütve érkeznek meg ezek az egytálételek. A pályázatnak járt le 
a futamideje, utána egy elszámolási időszak következett és most újra indult. 40 főre 
igényelték meg. 
Agócs Lászlóné: 

Örül, hogy a biztosító a múltkori javítási költség 40 %-kát kifizeti. 

Berki András: 
Elmondta, hogy az előző bizottsági ülésről azért hiányoztak, mert akkor folyt az 
egyeztetés ez ügyben. 
Agócs Lászlóné: 
Az intézményi beszámolók kapcsán több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat tudomásul veszi, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 4 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

17/2024.(lll.26.)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag tudomásul vette. 

4. Egyebek 

Fekete Csilla: 
Felhívta az intézményvezetők figyelmét, hogy a rekreációs javaslatokat 
szíveskedjenek megküldeni, mivel az április ülésre kell bevinni. 

Agócs Lászlóné: 
Ismertette a bizottsághoz érkezett kérelmet. Dr. Dudás Balázs fogorvos szeretne a 
bizottság keretéből támogatást igényelni. Elromlott a hűtőszekrénye, 59 eFt-ba kerül 
a legolcsóbb, ami a rendelőbe megfelelne. Javasolta a bizottságnak, hogy 40 eFt-tal 
támogassák a vásárlást. 

H A T Á R O Z A T 
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Dr. Szabó Andrea: 
Nem javasolta a iámogatást, mert tudomása szerint doktor úr a magánrendelését is 
ott végzi. 

Hornyik László Károly: 
Egyetértett dr. Szabó Andreával. 

Krausz Jánosné: 
Szintén egyetértését fejezte ki. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az általa javasolt 40 eFt összeget támogatja, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a javaslatot - 1 igen és 3 nem szavazattal-
nem támogatta, és az alábbi határozatot hozta: 

18/2024.(111.26.)Szoc. 
Tárgy: Dr. Dudás Balázs kérelme 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a dr. Dudás Balázs által benyújtott kérelmet és azt nem támogatta azzal az 
indokolással, hogy dr. Dudás Balázs a magánrendelését is ebben a rendelőben 
folytatja. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Dr. Dudás Balázs Szentes, Sima F. u. 44-56. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy sajnos a Szegedi Tudományegyetem eddig nem válaszolt az 
interpellációkra. Tájékoztatta a bizottságot, hogy ő megkereste Várbíró Szabolcs 
professzort, aki válaszolt a felvetésére. Felolvasta a bizottságnak a választ, amely a 
jegyzőkönyv melléklete. Reménysugárnak tekinti a levelet, a Klinika sincs jó 
helyzetben, hiszen nagy feladatokat kell megoldaniuk. 

Dr. Végh Erika: 
Megkérdezte, hogy kihez forduljanak a gégészet, sebészet, sürgősségi, baleseti 
ügyében. 

Gégészet nem operál, nincs vizsgálat, ugyanez a többi felsorolt esetében is. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy csak a Klinikához lehetne fordulni, de sajnos meg sem hallgatják 
őket. Sokan mondják, hogy a város nem tesz semmit, azért mert nem tudnak mit 
tenni, szóba sem állnak velük. 

H A T Á R O Z A T 



Krausz Jánosné; 
Hozzátette, hogy szóba került a belgyógyászat felszámolása is, arról lehet-e valamit 
hallani? 

Dr. Végh Erika: 
Nem hallott ilyeneket. Véleménye az, hogyha a Klinika felvállalta, akkor miért nem 
csinálja, vagy miért nem ad embert. 30-40 ember van egy osztályon, abból miért nem 
lehet átadni. Nagyon sok rezidens van. 
Eddig itt is tudtak operálni az orvosok, akkor most mi történt, miért nem lehet nekik 
operálni? Lassan a szakrendelő is meg fog szűnni, mert nincs orvos. 
Menjenek az emberek Szegedre, vagy magánrendelésre? 

Krausz Jánosné: 
Kiegészítette, hogy sajnos nem mindenki tudja megengedni magának azt sem, hogy 
utazgasson, vagy magánrendelésre menjen. 

Agócs Lászlóné: 

Az utazási költséget vissza lehet igényelni. 

Krausz Jánosné: 
Előfordulhat, hogy éppen akkor, amikor menni kellene, nincs elegendő pénze a 
családnak. 
Dr. Végh Erika: 
Megkérdezte, hogy a Köztársaság utcai rendelő felújításával kapcsolatosan van-e 
valamilyen fejlemény? 

Agócs Lászlóné: 
Válaszában elmondta, hogy az egyeztetések folyamatban vannak, mivel a 
rendelőnek több tulajdonosa van, először ezeket a dolgokat kell tisztázni, utána 
indulhat a munka. 

Krausz Jánosné: 
Megjegyezte, hogy tudomása szerint a másik tulajdonos hajlandó a felújításba 
beszállni. 

Agócs Lászlóné: 
Megköszönte az intézményekben dolgozóknak, hogy a „Szépítsük meg Szentest" 
akcióban nagyon sokan részt vettek. Külön köszönet a Hajléktalan Segítő 
Központnak, hogy a Termál-tó környékét is megtisztították a szeméttől. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt, és a nyílt ülést 13:22 órakor bezárta. 

K.m.f. 

o 
bizottsági tag 
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